
Ref bestyrelsesmøde hos Sven 20082015 

 

Ove fraværende. 

 

På generalforsamlingen var der kritik af enkelte fliser. Bestyrelsen vurderer at enkelte fliser er ”slidte” men at 

kvalitetsniveauet som helhed er ok, og betydeligt over områdets gennemsnit. Vi ofrer ikke penge på reparation 

i dette år. 

Foreningens telt. Vi fik ikke gennemført den årlige telttest ved generalforsamlingen. Vi er blevet gjort 

opmærksom på, at der er elastikstropper, der skal udskiftes. Ved vejfesten den 30 sættes teltet op, så kan vi 

inspicere og investere i det nødvendige. 

Teltet har kun været i brug en enkelt gang i første halvår. Måske er der ikke længere behov for et telt. 

Bestyrelsen er opmærksomme på problemet inden der investeres inyt. Men stropperne skal selvfølgeligt være i 

orden. 

  

Parcelhusejernes Landsforening har henvendt sig vedr. medlemskab. Bestyrelsen besluttede at sige nej tak til 

henvendelsen. 

 

Under evt. diskuteredes muligheder for næste års generalforsamling, tilskud til vejfest og spørgsmål om 50 års 

jubilæum om nogle år. Spørgsmål der kan komme med på næste års generalforsamling. 

Formanden indkalder til bestyrelsesmøde i begyndelsen af 2016 

 

Den 21. 8. 2015/Sven 

 


